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Geachte leden van de raad, 
 
Hierbij ontvangt u de beantwoording van de schriftelijke raadsvragen jaargang 2024 nummer SV 2024 
nr. 59 van Mariam Al-Saqaff (VVD) over Ongelofelijk dat vrouwen weer geshamed worden. Dit moet 
stoppen! 
De gestelde vragen zijn onderaan bijgevoegd. 
 
Vraag 1 
Is het college bekend met de online bangalijst? 
Antwoord 1 
Ja, wij zijn bekend met het bestaan van de online bangalijst. Wij zijn geschokt dat opnieuw een 
bangalijst is opgedoken, waarvan de impact op de betrokken vrouwen enorm is. Wij hopen dat ook 
hier, net als bij de eerdere lijst, de verantwoordelijken snel opgespoord kunnen worden.  
 
Vraag 2 
Is het college het met de indieners eens dat we alle vormen van bangalijsten in de gemeente tegen 
moeten gaan? En dat we dit moeten veroordelen? 
Antwoord 2 
Ja, de presentatie die circuleert en de vrouwonvriendelijke teksten die daarin staan vinden wij ronduit 
grensoverschrijdend. Wij vinden het verschrikkelijk dat vrouwen hier slachtoffer van zijn geworden en 
leven met hen mee. Wij willen dat studentenverenigingen verantwoordelijkheid nemen en er echt alles 
aan doen om dit in de toekomst te voorkomen. Wij veroordelen daarnaast elke poging tot relativering 
van de effecten van het verspreiden van dergelijke lijsten. Zie verder beantwoording vraag 8.  
  
Vraag 3 
Wat vindt het college ervan dat er weer een bangalijst wordt verspreid? 
Antwoord 3 
Zoals aangegeven in antwoord 2 en 3 vinden het ronduit verbijsterend dat zo kort na het verschijnen 
van een bangalijst, wederom een vergelijkbare lijst opduikt. In gesprekken met een aantal betrokken 
vrouwen kwam onder meer ter sprake hoe verwoestend de gevolgen zijn in hun dagelijkse leven. 
 
Vraag 4 
Vind het college ook dat er snelle stappen ondernomen moeten worden om de lijst uit de roulatie te 
krijgen en de maker aan te spreken op dit schandelijke gedrag. 
 
Antwoord 4 
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Ja. Wij roepen op om deze lijst niet (verder) te verspreiden om de slachtoffers te beschermen. De 
besturen van de betrokken studentenverenigingen hebben ook hun leden opgeroepen om het niet 
verder te verspreiden. Op dit moment is nog niet duidelijk wie de makers van deze nieuwe lijst zijn en 
is er een onderzoek door de politie gaande. Hierbij richt politie zich naast het onderzoek naar de 
makers van de lijst ook op mensen die de lijst in grote aantallen hebben verspreid. Verspreiden is 
evenals maken strafbaar.  
 
Vraag 5 
Staat het college in contact met de studentenverenigingen die het betreft: USC, UVSV en Triton? 
Staat het college in contact met de Hogeschool en de Universiteit van Utrecht. 
Antwoord 5 
Ja. 
 
Vraag 6 
Utrechtse studentenverenigingen hebben de intentieverklaring voor ‘Het aanpakken van sociale 
veiligheid’ ondertekend en doen daar ook hun best voor. Toch gebeurt er zoiets schandaligs met grote 
impact voor de slachtoffers en de gehele studentenpopulatie. Hoe gaat het college de 
studentenvereniging aanspreken op de verantwoordelijkheden die voortkomen uit het ondertekenen 
van de verklaring? 
Antwoord 6 
Zie beantwoording SV nr. 54. Vraag 2 en 4.  
 
Vraag 7 
Op welke manier gaat het college anticiperen op dit soort lijsten die een grote groep vrouwelijke 
studenten schaden? Zijn daar protocollen voor in de maak of al aanwezig? 
Antwoord 7 
Vanuit ons en de onderwijsinstellingen geldt een zero tolerance. De primaire verantwoordelijkheid ligt 
bij de studie- en studentenverenigingen zelf om grensoverschrijdend gedrag niet te dulden, een 
cultuurverandering te realiseren en hiervoor de benodigde protocollen (gedragscodes) op te stellen. 
En in het algemeen zichtbaar te zijn en te blijven op dit onderwerp. In onze contacten met 
studentenverenigingen blijven we hiervoor ook aandacht vragen.  
 
Vraag 8 
Wat heeft het college geleerd na de vorige bangalijst die verspreid werd? Welke stappen heeft het 
college sindsdien ondernomen? 
Antwoord 8 
De burgemeester heeft contact gehad met USC en verder is er contact met VIDIUS, UU en HU. Er zijn 
sancties aangekondigd en er is ondersteuning aangeboden aan de studentenvereniging (USC) om 
een cultuuromslag te bewerkstellingen. Deze lijn zullen we nu ook bewandelen zodra duidelijk wordt 
wie de tweede bangalijst heeft opgesteld. Op dit moment doet de politie hier nog onderzoek naar. Ook 
heeft burgemeester op 15 april jl. gesproken met een aantal slachtoffers van de bangalijsten. Die 
gesprekken maakten veel indruk. Nog steeds worden vrouwen anoniem gebeld, of door vreemden 
aangesproken op het feit dat zij op de lijst staan. Ook hebben sommigen te maken met gevoelens van 
schaamte en machteloosheid. De burgemeester heeft haar steun betuigd en bevestigd dat het 
verschrikkelijk en volledig onacceptabel is dat zij hier slachtoffer van zijn geworden. Ook heeft de 
burgemeester benadrukt dat er hulp beschikbaar is voor slachtoffers die daar behoefte aan hebben en 
aangegeven dat het belangrijk is om aangifte te doen.  
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Utrecht, 
 
de secretaris,     de burgemeester, 

https://utrecht.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/356dfe30-ea66-4a11-8f74-87b4276ffea6?documentId=1f32c44b-4d36-44f4-9aa5-6721bb369689
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S c h r if te lijk e  v ra g e n  o n g e lo fe lijk  d a t v ro u w e n  
w e e r g e s h a m e d  w o rd e n . D it m o e t s to p p e n !
29-03-2024

Vragen:
Ongelofelijk dat er in één maand tijd twee bangalijsten worden verspreid onder Utrechtse 
studenten. De VVD is er helemaal klaar met het online shamen van vrouwen. Weer zien we foto’s 
van vrouwelijke studenten en weer staan hun telefoonnummers erbij. En weer staan er 
verwerpelijke teksten bij als ‘vies, geil en lekker makkelijk’. Vrouwen worden beoordeeld op hun 
uiterlijk en op seksuele prestaties. De maker doet zich voor als een lid van USC. Op de lijst staan 
vrouwen uit verschillende studentenverenigingen. De VVD schrikt enorm van de schending van 
privacy van deze vrouwen en van de onveiligheidsaspecten die dit met zich meebrengt. Om deze 
reden stellen wij de volgende vragen en spreken we ons weer fel uit tegen deze manier van het 
shamen van vrouwen:

1. Is het college bekend met de online bangalijst?
2. Is het college het met de VVD eens dat we alle vormen van bangalijsten in de 

gemeente tegen moeten gaan? En dat we dit moeten veroordelen?
3. Wat vind het college ervan dat er weer een bangalijst wordt verspreid?
4. Vind het college ook dat er snelle stappen ondernomen moeten worden om de lijst uit de 

roulatie te krijgen en de maker aan te spreken op dit schandelijke gedrag.
5. Staat het college in contact met de studentenverenigingen die het betreft: USC, UVSV en 

Triton? Staat het college in contact met de Hogeschool en de Universiteit van Utrecht.
6. Utrechtse studentenverenigingen hebben de intentieverklaring voor ‘Het aanpakken van 

sociale veiligheid’ ondertekend en doen daar ook hun best voor. Toch gebeurt er zoiets 
schandaligs met grote impact voor de slachtoffers en de gehele studentenpopulatie. Hoe 
gaat het college de studentenvereniging aanspreken op de verantwoordelijkheden die 
voortkomen uit het ondertekenen van de verklaring?

7. Op welke manier gaat het college anticiperen op dit soort lijsten die een grote groep 
vrouwelijke studenten schaden? Zijn daar protocollen voor in de maak of al aanwezig?

8. Wat heeft het college geleerd na de vorige bangalijst die verspreid werd? Welke stappen 
heeft het college sindsdien ondernomen?

Gesteld door:
 Mariam Al-Saqaff, VVD


